



Jesus Pueyo

El hombre orquesta

**Ikus-entzunezko
instalazioa
Mediateka Galerian**

Mediateka Galerian Jesus Pueyo diziplina anitzeko artistaren *El hombre orquesta* instalazioa dago.

**Ikus-entzunezko pieza maiatzaren 1era
arte egongo da aktibatuta Mediatekako
lehen solairuan, eraldatu ondoren,
Zentroaren programazioari eta sorkuntza
artistikoari lotuta baitago, eta soinu-maila
desberdinak hartzen baititu barne.**

El hombre orquesta **display** bat da, sinkronizatutako hiru bideo- eta audio-kanalek osatzen dute, eta **irudiak eta soinuak proiettatzen dituzte formatu handiko hiru pantailatan**. Horietan, egilea hainbat pertsonaiatan banatzen da, eta pertsonaia horiek "tragikomedia digital" bat osatzen dute.

**Instalación
audiovisual en
Mediateka Galeria**

Mediateka Galeria acoge la instalación *El hombre orquesta* del artista multidisciplinar Jesus Pueyo.

La pieza audiovisual se activa hasta el 1 de mayo en la primera planta de la Mediateka, que tras su transformación, está **vinculada a la programación del Centro** y la creación artística y donde **conviven diferentes niveles de sonido**.

El hombre orquesta es un **display** de tres canales de vídeo y audio sincronizados, que **proyectan imágenes y sonidos sobre tres pantallas** de gran formato sobre las que el autor se desdoba en diferentes personajes que van constituyendo una "tradicomedia digital".